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Remissvar besöksnäringsstrategin 

Då vi inte har fått remissen skickad till oss, har vi inte haft möjlighet att bearbeta den i vår 

förening. Vi vill dock kort ta upp några synpunkter som ni redan känner till att vi har. Vår syn 

är att all utveckling bör ske med ett bevarande av den naturrikedom som vi har i Timrå och 

istället bygga vidare på den. 

• Vi vänder oss mot hotell och campingetablering på Åstön/Skeppshamn. 

Åstön/Skeppshamn är ett naturreservat med en natur- och kulturmiljö som bör 

bevaras för att attrahera besökare. 

• Vi vänder oss också mot en hotelletablering i det känsliga deltaområdet vid 

flygplatsen.  
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